
Ørholm Grundejerforening 
Bestyrelsesmøde den 15. september 2009. 

 
Til stede var:, Charlotte, Tommy, Annette og Kristian 
Fraværende: Jesper, Helen og Anders. 
 
 

1. Godkendelse af udsendte dagsorden. 
Godkendt. 

 
2. Godkendelse af referatet af 17. august 2009. 

Helen VAR tilstede – referatfejl. 
Ellers godkendt. 
 

3. Nedklassificering af Finlandsvej 
Vi har fået svar fra LTK om at de har modtaget vores klage. 
Endvidere kan vi via DGO konstatere at LTK har modtaget over 600 klager 
fra hele kommunen, vedrørende emnet. Dette betyder at hele sagen er udsat til 
efter kommunevalget.  
Vi følger op efterhånden som der fremkommer nyt i sagen. 

 
4. Sommerfest/regnskabsafslutning. 

Resultatet blev et ’underskud’ på ca. 6.500,- hvilket er fint under vores 
besluttede max. På 10.000,- 
 

5. Trafiksaneringen på Lundtoftevej. 
Arbejdet er igangsat og vi har modtaget brev fra LTK til orientering 
vedrørende arbejdet.  
Endvidere har vi fået tilsendt de tegninger der bygges efter. 
Kristian scanner disse som derefter lægges på hjemmesiden. 
 

6. Opbevaringsplads for ØGF’s materiel. 
Der har nu vist sig nogle bedre tilbud end tidligere, med vi kæmper med at få 
leveringen med i budgettet. 
Uanset om vi finder den rigtige pris, vil det højst sandsynligt blive en tyve 
fods container, da det ser ud til at denne vil være billigere end en ti-fods. 

 
7. Eventuelt. 

Vedrørende byggeriet ved kirken: De nærmeste beboere er af Tommy blevet 
orienteret om at de skal klage direkte til kirkekontoret, hvis der er opstået 
skader i forbindelse med byggeriet. De har ligeledes fået en kopi at den 
rapport som Tommy har lavet vedrørende skaderne på Charlottes hus. 
 
Vi havde en længere diskusion om hvorledes fremtidigt udlån, indkøb o.lign. 
af de forskellige dele vi har til udlån, kan arrangeres. 
Dette punkt tages op på næste møde, idet det er konnektet til punkt 6.  

 
8. Næste bestyrelses møde – 6. oktober 2009 hos Charlotte. 

 


